
Jemtlands   Sid 1 (2) 
Radio Amatörer 
 
  

BANKGIRO: 700-2710    
Styrelsens säte: Östersund 
HEMSIDA: SK3JR.SE 
 
 

                                                   Protokoll STYRELSEMÖTE 
Datum: 2024-08-21 
Tid: 19:00 
Plats: Skype 
Kallade (se nedan) 
 

Namn Signal Roll Medverkande 

Tomas Skoglund SA3UTS Ordförande Ja 

Pär-Anders Nilsson SM3TTZ Kassör Ja 

Niklas Persson SA3NJP Sekreterare/ledamot 1 Nej 

Magnus Gärdin SA3BXA Ledamot 2 Ja 

 
 
1. Mötets öppnande 
 

Mötet öppnades av Tomas kl 19:07 
 
2. Val av mötesfunktionärer 
 

Tomas valdes till ordförande 
Magnus valdes till sekreterare 
Pär-Anders valdes till justerare 

 
3. Genomgång föregående mötesprotokoll 
 

Tomas gick igenom föregående mötesprotokoll från 2024-07-01 och det lades till 
handlingarna 

 
4. Ekonomi 
 
 Pär-Anders gick igenom ekonomin 
 

65 betalande medlemmar 
 
 Behållning konton 

77673 kr/120 000 kr 
 Senaste in- / utbetalningar 

1 medlemsavgift  
 
Utlägg Tomas arbetsdag 
Utlägg dymoskrivare till Samband 
Räkningar till El, internet och hemsida  
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BANKGIRO: 700-2710    
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HEMSIDA: SK3JR.SE 
 
 

 
 Månadsbokslut  

(se bilaga)  
 

 Fikakassan 
170 kr kvar i Fikakassan (se bilaga) 
 

 
5. Mötesfrågor 
 Fikakassan börjar ”sina”. Ska vi börja skramla till fikat varje torsdag eller inte? 

 
Styrelsen beslutar att åter igen ta betalt för fikat som serveras på torsdagsträffarna. 
Tomas pratar med ICA Nälden för att se om det går att köpa fika på faktura, för att förenkla 
för kassör och fikainköpare. 

 
 Inköp lödstationer och lödtenn eller inte? Ska vi avvakta till vi vet om det behövs? 

 
Styrelsen beslutar att vi köper in en lödstation och lödspetsar från Kjell och Company, för 
utvärdering 
Styrelsen beslutar att köpa in 50 st lödstöd från Electrokit, till utbildning. 
Styrelsen beslutar att köpa in ca 20 st experimentkort för lödning från Kjell och Company, till 
utbildning. 
 

 Information till bulletingen angående torsdagsträffarna? 
 
Tomas frågade om vi skulle kunna skicka ut information för att dras på bulletinen. 
Vi håller detta i åtanke, och försöker få fram information i tid, när vi har det. 

 
6. Övriga frågor 
 
 Magnus frågade hur det gått med hämtning av radiorör, inlogg till konto för kontrol av låset 
 till ytterdörren och nycklar, från K-G Norberg. Då K-G varit bortrest hela sommaren har detta 
 varit svårt. Tomas tar och pratar med K-G angående detta. 
 
7. Nästa styrelsemöte 

 
Styrelsen beslutar att hålla nästa styrelsemöte den 2024-09-10 

 
8. Styrelseperson på nästa medlemsmöte 
 

Tomas Skoglund och Magnus Gärdin närvarar på torsdagsträffen den 22 augusti. 
 
9. Mötet avslutas 
 
 Tomas avslutade mötet kl 20:22 


